

Ref no.:  
CH/N/24/03/017

25/3/2024

# Reminders to Residents



## Re: New Indoor Swimming Pool Schedule and Annual Maintenance for Indoor Swimming Pool of Club Peak Wing 有關：新室內游泳池時間表及朗峰會所室內游泳池年度維修

The new opening times for the indoor swimming pool for the current year are as follows and will be effective from 1 May 2024 (Wednesday). Please also be informed that Indoor Swimming Pool of Club Peak Wing will be closed from 13 May 2024 (Monday) onward for annual maintenance.

茲通知本年度室內游泳池開放時間如下，有關開放時間將由 2024 年 5 月 1 日(星期三)起生效。同時亦請留意朗峰會所室內游泳池將於 2024 年 5 月 13 日(星期一)起關閉以進行年度維修。

<b>Effective from 1 May 2024</b> <b>2024 年 5 月 1 日起生效</b>	<b>Bay Wing Indoor Swimming Pools</b> <b>灣畔會所室內游泳池</b>	<b>Peak Wing Indoor Swimming Pools</b> <b>朗峰會所室內游泳池</b>
1 <sup>st</sup> Session 第一節	08:00 – 13:00	08:00 – 12:00
2 <sup>nd</sup> Session 第二節	14:00 – 21:00 *18:00 – 19:00 break cancelled 此清潔時段取消	13:00 – 21:00 *17:00 – 18:00 break cancelled 此清潔時段取消
Weekly Maintenance and Cleaning Closure 每週例行保養及清潔	Every Thursday 逢星期四 11:00 – 14:00	Every Monday 逢星期一 12:00 – 15:00
Annual Maintenance 年度維修	2 September 2024 (Monday) to 13 October 2024 (Sunday) 2024 年 9 月 2 日(星期一)至 2024 年 10 月 13 日(星期日)	13 May 2024 (Monday) to 30 June 2024 (Sunday) 2024 年 5 月 13 日(星期一)至 2024 年 6 月 30 日(星期日)

\*Maintenance period is subject to change per actual work progress 年度維修時間會根據實際工程時間而有所改變

For further information, please contact Club Reception at 2989 9000 / 2989 6500.

如有任何查詢，請致電會所接待處 2989 9000 / 2989 6500 與我們聯絡。



張貼至  
Post Until

30/6/2024

This notice has uploaded to Bel-Air web-site [www.bel-air-hk.com](http://www.bel-air-hk.com). Should you have any enquiries, please contact Club Bel-Air at 2989 9000 (Bay Wing)/ 2989 6500 (Peak Wing).  
此通告已上載於貝沙灣網頁 [www.bel-air-hk.com](http://www.bel-air-hk.com)。如有查詢，歡迎致電 2989 9000 (灣畔會所) / 2989 6500 (朗峰會所)與貝沙灣會所聯絡。

